



TANTA UNIVERSITY  
4<sup>th</sup> INTERNATIONAL  
ENVIRONMENTAL  
FORUM  
GREEN ENVIRONMENT & SUSTAINABLE DEVELOPMENT  
10-12 MARCH 2020  
ALEXANDRIA, EGYPT



Dear Professors,

Building on the celebrated success of the TUEF2016, Tanta University with pleasure invites you to attend its 4th International Environmental Forum, under the overarching theme of "Green Environment and Sustainable Development" which will be held in Alexandria, Egypt on 10 - 12 March 2020. Our vision is ambitious, which is nothing less than to reshape the entire way we think about the environment to make it green and clean. The TUEF2020 program activities shall be led by experts and distinguished speakers from different leading institutions worldwide who share a common interest in practical solutions for the sustainable development with a venue in maintaining cutting-edge knowledge and skills in protecting the environment. Additionally, the event will feature leading companies, venture capital firms, academic institutions, NGOs, and startups from Egypt, Africa, and the world. Your active participation actually matters to the overall outcome. Expand networks, meet partners, open markets, and learn from people with a wide range of backgrounds and experiences. You will participate in hands-on, interactive case study sessions to design real-world solutions to real-world innovation and entrepreneurship challenges



TANTA UNIVERSITY  
4<sup>th</sup> INTERNATIONAL  
ENVIRONMENTAL  
FORUM  
GREEN ENVIRONMENT & SUSTAINABLE DEVELOPMENT  
10-12 MARCH 2020  
ALEXANDRIA, EGYPT



in sectors, such as food, health, water, energy, technologies, and the environment.

TUEF2020 will also include scientific exhibition, where leading companies will display state-of-the-art products with relevance to the delivery of green environment and the sustainable development. A number of social events will be offered such as the Gala dinners, visits to famous landmarks and historical sites of the beautiful Alexandria that combines proverbial quality with a multicultural population making the city unmistakably open-minded and innovative. The city sparkles with all kinds of culture. The Alexandria library and the city museums with their long-established collections and spectacular special exhibitions are the foundation of Alexandria's reputation.

Please visit TUEF2020 website as soon as possible at <http://tuef.tanta.edu.eg> to register your attendance. Event capacity is limited, so sign up soon. We hope you will enjoy the meeting and we are looking forward to welcoming you to Alexandria in 2020 to make your stay unforgettable!

Warmest regards.

Prof Magdi A. Sabaa

**President of Tanta University**

السيد الأستاذ الدكتور/



TANTA UNIVERSITY  
4<sup>th</sup> INTERNATIONAL  
ENVIRONMENTAL  
FORUM  
GREEN ENVIRONMENT & SUSTAINABLE DEVELOPMENT  
10-12 MARCH 2020  
ALEXANDRIA, EGYPT



تحية طيبة وبعد

يسعد جامعة طنطا دعوة سيادتكم للمشاركة بأبحاث أو كلمات إفتاحية لعرض رؤية مؤسستكم في حماية البيئة ودعم التنمية المستدامة تحقيقا لإستراتيجية مصر للعلوم والابتكار ورؤيتها 2030 وذلك في فعاليات المنتدى الدولي الرابع "بيئة خضراء وتنمية مستدامة" والذي سيعقد بفندق تولىب رويال بالأسكندرية في الفترة 10-12 مارس 2020 م. حيث يعد المنتدى منصة علمية تنطلق في نسختها الرابعة لنشر الوعي البيئي والحفاظ على البيئة والموارد الطبيعية وكيفية إدارة المخلفات البيئية والاستفادة منها والحد من مخاطرها، والعمل على تطوير البرامج التعليمية بالجامعة لتشكل الوعي البيئي لدى الطلاب وتنمية مهاراتهم فى الابداع والابتكار وكذا تعزيز التعاون على الصعيدين الاقليمي والدولى، حيث يستضيف علماء من كافة الجامعات المصرية والعالمية الأمر الذى يسهم فى النهاية فى تبادل الخبرات واتخاذ مجموعة من التدابير والإجراءات الوقائية والسياسات للحد من المشكلات البيئية والتوصل لحلول واقعية للمشكلات البيئية المختلفة القابلة للتطبيق. هذا ضمن ثمانية عشرة محورا تلخص القضايا البيئية المعاصرة ودور التكنولوجيا البازغة كالنانوتكنولوجى وتكنولوجيا الفضاء وتطبيقاتها فى حل المشكلات البيئية



TANTA UNIVERSITY  
4<sup>th</sup> INTERNATIONAL  
ENVIRONMENTAL  
FORUM  
GREEN ENVIRONMENT & SUSTAINABLE DEVELOPMENT  
10-12 MARCH 2020  
ALEXANDRIA, EGYPT



الملحة وإستدامة الموارد الطبيعية كالمياه والغذاء والصحة والطاقة وغيرها. ونحن إذ نثمن جهود مؤسساتكم لخلق بيئة ملائمة لتعظيم فرص الإبداع والابتكار لإيجاد حلول غير مسبوقة للمشكلات البيئية فإن مشاركتكم الفاعلة سيكون لها عظيم الأثر بإثراء المناقشات وتوحيد الرؤي والجهود في المحاور البيئية التي يتناولها المنتدى.

ونحن إذ نتقدم لسيادتكم بخالص تعاونكم ونرجو تعميم النشرة المرفقة علي السادة الزملاء بمؤسساتكم ويسعدنا مشاركتكم والتواصل عبر موقع المنتدى <http://tuef.tanta.edu.eg> ووسائل الإتصال الموضحة علي ومنتظر رؤيتكم بالأسكندرية في مارس 2020م.

وتفضلوا سيادتكم بقبول فائق التقدير  
والإحترام

الأستاذ الدكتور/ مجدي عبد الرؤف سبع  
رئيس جامعة طنطا